
10 dages forespørgsel til Borgmesterens Afdeling vedr. lokalcenterkørsel 
 
 
Kære Jacob 
 
 
Den 10. november 2017 stillede jeg en 10 dages forespørgsel til Borgmesterens Afdeling vedr. 
lokalcenterkørsel.  
 
I det svar Borgmesterens Afdeling har givet, er der enten ikke svaret på spørgsmålene eller svaret udenom. 
Derfor sendes denne, opfølgende 10 -dages forespørgsel.  
  
Borgmesteren og hans afdeling bedes derfor svare på følgende: 
 
 Hvad forudser Borgmesterens Afdeling, at merudgifterne for lokalcenterkørslen bliver i 2017? 

 
 Garanterer Borgmesterens Afdeling, at Sundhed og Omsorg og de andre magistratsafdelinger 

kompenseres fuld ud for merudgiften på kørslen, samt lokalcentrenes ekstra ressourceforbrug til 
administration af ordningen? 

 
 Opfylder kørselskontoret de servicemål, som ligger til grund for lokalcenterkørslens udførsel? 

 
Hvis de manglende svar på spørgsmålene skyldes uklarheder i formuleringerne, er Borgmesterens Afdeling 
velkommen til at kontakte mig for en uddybning.  
  
 
Med venlig hilsen 
Jette 
 
Den 16. november 2017 
 


